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DRUŠTVO ODBOJKARSKIH SODNIKOV LJUBLJANA 

UPRAVNI ODBOR 

 

6. februar 2023 

 

ZAPISNIK 7. SEJE UPRAVNEGA ODBORA DOS LJUBLJANA 

 

Seja je bila 31. januarja 2023 preko aplikacije ZOOM, s pričetkom ob 18.00. 

Prisotni člani UO: Mihajlo Milojević, Jana Prešeren, Franci Kramar in Dejan Perčič, Gašper 

Hribar, Lina Pajnik 

Ostali prisotni: Rok Zajec, Klara Srša. 

 

 

PREDLAGANI DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 6. seje UO 

3. Zasedenost sodnikov 

 

 

AD 1 

 

Predsednik društva Mihajlo Milojević je pozdravil vse prisotne in predstavil dnevni red seje, 

na katerega prisotni člani niso imeli dopolnil ali pripomb. 

 

Sklep 2/2023: UO potrjuje predlagani dnevni red 6. seje. 

 

AD 2 

 

Zapisnik 6. seje UO so člani prejeli po elektronski pošti. Ker pripomb na zapisnik ni bilo so 

člani UO potrdili zapisnik 6. seje UO DOS Ljubljana. 

 

Sklep 3/2023: UO potrjuje zapisnik 6. seje UO. 
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AD 3 

 

Predsednik društva je na kratko predstavil težave, s katerimi se srečuje pooblaščenec za 

delegiranje v DOS Ljubljana. Težave trajajo že dalj časa, s podobnimi težavami se srečujejo 

tudi v ostalih DOS-ih, saj že nekaj let občasno delegiramo naše člane tudi na tekmovanja na 

območju DOS Gorenjske, DOS Posočje in DOS Koper. Zaradi velike zasedenosti med 

sodniki DOS Ljubljana so nekateri sodniki preobremenjeni, ob večjem številu tekem oz. 

turnirjev na isti dan pa imamo tudi v DOS Ljubljana težave zagotoviti popolne sodniške 

zbore.  

Predsednik društva je mnenja, da bi bilo potrebno prilagoditi sistem delegiranja, ki sodnike 

sili v to, da javljajo veliko število zasedenosti, tudi z namenom, da imajo nekaj prostega časa. 

Predlagane spremembe bi šle v smer delegacij za nekoliko daljše obdobje kot do sedaj in 

potrjevanje delegacij v krajšem roku po prejemu delegacije. Pooblaščenec za delegiranje vidi 

v tem določene težave, saj bi po njegovem mnenju delegiranje za nekoliko daljše obdobje 

povzročilo še več odpovedi sodnikov. Člani UO se strinjajo, da se med sodniki izvede anketa 

na temo delegiranja in pridobi povratna informacija tudi od sodnikov.  

Zaradi vse večjih težav tudi v ostalih DOSih se bodo na to temo sestali predsedniki DOS-ov, 

pooblaščenci za delegiranje v društvih ter predsednica in sekretar ZOSS. Predsednik društva 

vidi možnost, da bi na 3. ligah starejših dečkov/deklic in kadetov/kadetinj zapisnikarje 

zagotovili klubi s sodniki začetniki. Predlog bo posredovan na sestanku ZOSS. 

 

Sklep 4/2023: Med člani DOS Ljubljana se izvede anketa o delegiranju v DOS Ljubljana. 

 

Seja se je zaključila ob 18.55.     Zapisal: 

 

Mihajlo Milojević 

Predsednik DOS Ljubljana 


